



王紹基先生 太平紳士

Mr. Ivan Wong Siu Kei, JP

王紹基先生，JP，現任金城營造集團副主席、香港齊心基金會董事局主席。

王先生積極投身社會服務，培育青年發展，發揮橋樑角色，助力香港更好融入和服務國家發展大局。他擔任多項重要公職，包括：香港特區選舉委員會選任委員、中國廣東省政協委員、港區省級政協委員聯誼會副秘書長及基金會副主席、香港中華總商會常務會董兼教育及培訓委員會主席、香港太平紳士協會副會長、香港廣東社團總會副主席、香港東莞社團總會永遠榮譽會長、九龍社團聯會副會長、香港青年聯會會長、新疆生產建設兵團投資發展商會名譽會長、香港嶺南大學校董、香港浸會大學基金永遠榮譽主席、香港理工大學顧問、新疆石河子大學經濟與管理學院客座教授，以及十多所大中小幼學校的校董及顧問等。

此外，他積極支持社福公益，弘揚中華文化，歷任東華三院丙午年總理、中國香港足球總會董事、香港話劇團理事、香港公益金籌募委員會委員、香港公益金港島/九龍區百萬行聯席主席、樂善堂癸卯年及甲辰年副主席等職。

王先生於 2021 年獲委任為非官守太平紳士（JP），多年來持續致力促進香港與內地交流合作、青年教育、對外傳播工作，向世界講好中國故事，為香港繁榮穩定及粵港澳大灣區發展，積極有為，貢獻力量。

Mr. Ivan Wong Siu Kei, JP, is Vice Chairman of Kum Shing Group and Chairman of the Board of the Hong Kong United Foundation.

Mr. Wong is actively engaged in community service, nurturing youth development, and serving as a bridge to help Hong Kong better integrate into and contribute to the nation's overall development. He holds numerous key public positions, including: Elected Member of the HKSAR Election Committee; Member of the Guangdong Provincial Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference (CPPCC); Vice Secretary-General and Vice Chairman of the Foundation of the Association of Hong Kong Members of Provincial CPPCC Committees; Standing Committee Member and Chairman of the Education and Training Committee of The Chinese General Chamber of Commerce, Hong Kong; Vice President of the Hong Kong Justice of the Peace Association; Vice President of the Federation of Hong Kong Guangdong Community Organisations; Permanent Honorary President of the Hong Kong Dongguan Community Organisations Federation; Vice President of the Kowloon Federation of Associations; President of the Hong Kong Youth Association; Honorary President of the Xinjiang Production and Construction Corps Investment and Development Chamber of Commerce; Council Member of Lingnan University; Permanent Honorary Chairman of the Hong Kong Baptist University Foundation; Advisor to The Hong Kong Polytechnic University; Adjunct Professor at the School of Economics and Management, Shihezi University; as well as board member and advisor of over ten primary, secondary, and tertiary institutions.

In addition, he actively supports social welfare and charitable causes and promotes Chinese culture. He has served as Director of the Board of Tung Wah Group of Hospitals (2026/27), Director of The Football Association of Hong Kong, China, Council Member of the Hong Kong Repertory Theatre, Member of the Community Chest Fundraising Committee, Co-Chairman of the Community Chest Hong Kong & Kowloon Walk for Millions, and Vice Chairman of Lok Sin Tong Benevolent Society (2023/24, 2024/25), among others.

Appointed as a Non-official Justice of the Peace (JP) in 2021, Mr. Wong has long been committed to promoting exchanges and cooperation between Hong Kong and the Mainland, youth education, and international communication. Through his efforts to tell China's stories well to the world, he has actively contributed to Hong Kong's prosperity and stability, as well as the development of the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area.